
                                                                                                                                         
Dagsorden til bestyrelsesmøde hos Else. 

Dato:  07. maj   kl. 19:00 – ca. 21:30 

  

Deltagere: Eric - Gunnar - Ole - Ann - Else og Henrik via Facetime 

Afbud fra: 

Dagsordenspunkt 

 

Referat 

 

  

1. Godkendelse af dagsorden 

 

OK 

2. Opfølgning på igangværende 

opgaver: 

 

Skrivelse til avisen om bestyrelsens arbejde fra 2014 – 2024:  

Beslutning: Ole gør artikel færdig og sender hurtigst muligt, 

senest udgangen af næste uge. 

 

Ansøgning om tilladelse til at afholde Byttemarked og Sankt 

Hans. 

Der er sendt ansøgning til Sankt Hans som vanligt og til 

byttemarked er der sendt ansøgning. 

Vi afventer godkendelse. 

 

Bylaugets deltagelse i byfesten: Ann, Henrik, Gunnar og 

Else holdt møde i sidste uge.  

 

DGI (dvs. Camilla fra DGI) foreslår, at vi afholder 

arrangement om frivillighed den 31. august fra kl. 9.30 til kl. 

15 med overskriften: Kan vi få frivilligheden til at blomstre i 

Askov. Det kommer til at koste mellem 12-14.000,- kr. Else 

ser på mulighed for tilskud hos  

Det skal være en workshop og ikke blot et foredrag eller en 

diskussion.  Else forventer, at vi bliver mellem 25-30 med 3-

4 fra hver forening – også fra bylauget. 

 

Sønderjysk Pigegarde vil gerne optræde ved 

juletræstænding. 

3. Bymidten 

 

Else og Co. orienterer.  

Mht. parkering: vi sætter spørgsmålstegn ved, om der er nok 

parkeringspladser (jf. pkt 2d i referatet fra 

bymidtegruppemødet).  

4. Dialogmøde med VK 

den 26 eller 27 juni. 

 

Der er ikke meldt en præcis dato ud, men det er enten d. 26 

eller 27. Så det… 

Else, Eric, Henrik og Gunnar deltager.  

Hvad vil vi gerne tale med kommunen om?: 



                                                                                                                                         
1. Forlængelse af Boulevarden som omfartsvej rundt 

om Askov. 

2. Cykelsti 

3. Arkitekturpolitik 

4. Kunst i byrummet 

Henrik og Else udarbejder et oplæg. 

5. Ølsmagning 

 

Den 22/8 kl. 19 på Ribe Bryghus.  

Beslutning: De to tovholdere (Henrik og Ole) står for det 

videre arbejde. 

6. Økonomi/regnskab   Else taler med Helle. 

7. Hjemmeside og Facebook    

 

Orientering og beslutning om hjemmeside. 

Fælles digital platform hvor bestyrelsen kan samle 

dokumenter og kommunikationen. Evt. sammen med 

hjemmeside 

Henrik fortæller om mødet med Pætur.  

Pætur siger, det vil koste 10.000, - kr. 

Der kan køres vedligehold på ca 30 indlæg (ca. 30 om året), 

det kan Pætur køre for 2500 kr. om året.  

Henrik fortæller om mødet med Ole, som har lavet den 

nuværende hjemmeside: 

Ole vil gerne fortsætte med den nuværende og gerne køre 

vedligehold med ca. 30 indlæg om året for 2500 kr. om året. 

Beslutning: 

Vi fortsætter med at bruge Ole som webmaster.  

Ole arbejder videre med hjemmesiden sammen med Henrik 

og Eric.  

Eric arbejder med medlemslisten.  

Vi spørger Niels Peter om han vil stå for indlæg på 

Facebook. 

8. Samtaleuge og indvielse af 

bymidten 

Byttemarked etc. 

• Hvem skal vi henvende os til ift. markedsboder?  

o Vi kan spørge via Facebook. 

• Skal vi bestille en flagallé og borde/bænke? 

o Vi låner borde fra Høj- og efterskole  

o Else bestiller flagalle 

• Evt. involvere Brugsen?  

o Vi inviterer Michael (Brugsen) til mødet hos 

Henrik. (Else inviterer)  

• Vi kan spørge slagter Dam.  (Else spørger) 

• Kongeå Kylling? (Henrik spørger) 

• Vi serverer kaffe og rundstykker.  Hvert 

bestyrelsesmedlem medbringer to 

rundstykkesmørere. 

• Den næste to punkter tages op til mødet den 16/5: 

• Hvordan bygger vi markedet op? 

• Hvem skal inviteres til indvielsen? 



                                                                                                                                         

  

 

 

Udvalget består af: Else, Eric, Ann, Henrik og Ole. 

Der holdes møde 16/5 kl. 9.30 hos Henrik. 

9. Sankt Hans 

 

Plejehjemmet skal spørges om der laves bål, som kan bruges 

til at tænde fakler. 

Ann spørger SFO om de har en heks.  

Ole spørger koret om en sanger.  

Eric, Gunnar og Else mødes med de frivillige og planlægger. 

10. Byblad deadline 1. juli 

 

Artikel om Indvielse af bymidte og samtale   Else                       

Ølsmagning 22. aug.                                        Henrik og Ole 

Fællesarrng. Den 26. sept.                                Else 

Om Sankt Hans                                                 Gunnar 

Orientering om dialogmødet med kommunen Else 

Ann tager billeder.  

11. Siden sidst Jf. pkt. 3.  

 

12. Interne opgaver som skal løses  

Punktet vil være tilbagevendende 

hele året. 

 

13. Evt.   

Dagsordenspunkter til næste møde den 15. 

aug. hos Gunnar 

Ribe Bryghus – artikler til byblad (1. okt.) 

Hjemmeside-facebook – kommunikationsplatform – interne 

opgaver generelt. 


